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Protokół nr 36/2007 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 04.07.2007 r. 

 

 

Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Wniosek o podwyżkę wynagrodzenia zasadniczego dla p. Agnieszki Szumańskiej- 

Dyrektor Domu Pomocy Społecznej nr 2 i p. Elżbiety Kowalczyk- Dyrektor Placówki 

Wielofunkcyjnej nr 2 „ Dom w Ogrodzie”. 

2. Informacja dot. stanu dróg na terenie Powiatu Lęborskiego. 

3. Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 

4. Sprawy różne. 

 

Ad1) 

Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Zdzisław Korda przedstawił 

wniosek o podwyżkę wynagrodzenia zasadniczego dla p. Agnieszki Szumańskiej- Dyrektor 

Domu Pomocy Społecznej nr 2 i p. Elżbiety Kowalczyk- Dyrektor Placówki Wielofunkcyjnej 

nr 2 „ Dom w Ogrodzie”. Uzasadnieniem do podwyżki dla dyrektorów, jest przykładne 

kierowanie swoimi jednostkami. Na szczególne uznanie zasługują rezultaty w pozyskiwaniu 

środków socjalnych z różnych źródeł, a przede wszystkim sponsorów łożących znaczne 

kwoty środków pieniężnych z przeznaczeniem na sfinansowanie zadań inwestycyjnych jak         

i bieżącego funkcjonowania placówki. Wobec stale narastających problemów w obszarach 

pomocy społecznej, kierujący w/w jednostkami w znakomity sposób potrafią znaleźć 

rozwiązania wychodzące na przeciw tym wyzwaniom, z korzyścią dla swoich podopiecznych. 

W środowisku osób korzystających z efektów ich pracy Dyrektorzy cieszą się ogromnym 

autorytetem, szacunkiem i zaufaniem. Zasługi Pań na gruncie realizacji zadań zawodowych są 

nie do przecenienia.  

Kierownik poinformował ponadto, że w jednostkach tych Dyrektorzy podjęli decyzję 

o podwyżkach wynagrodzeń zasadniczych z dniem 1 czerwca dla: pielęgniarek średnio o 27 

%, dla opiekunek średnio wzrost o 19 % i dla pozostałych pracowników o 8 %. 

Zarząd wyraził zgodę na  podwyższenie wynagrodzenia zasadniczego o 8%                     

i wyrównanie dodatku funkcyjnego do kwoty 1120 zł dla Pani Elżbiety Kowalczyk Dyrektora 

PW nr 2 „ Dom w Ogrodzie”, a dla Pani Agnieszki Szumańskiej- Dyrektora DPS nr 2 na 

podwyższenie wynagrodzenia zasadniczego o 12%.  

Natomiast Pani Iwona Sysik Dyrektor Placówki Wielofunkcyjnej nr 1, zatrudniona 

jest na podstawie odrębnych przepisów (Karta Nauczyciela), dlatego nie ma potrzeby 

podejmowania stosownej decyzji w sprawie. 

 W przypadku wynagrodzenia dla Pani Dyrektor Domu Pomocy Społecznej                  

nr 1 - Jolanty Wilkiel, powrócić do podwyżki po trzech miesiącach od objęcia stanowiska. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne podczas głosowania/ 
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Ad2) 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych p. Teresa Bożek przedstawiła wartość robót 

remontowych na drogach powiatowych w 2007 roku. 

Droga powiatowa nr 1329 G- ul. Kwiatowa i wjazd ul. Witosa długości 708 mb + 65 

mb = 773mb. Środki finansowe przeznaczone na to  zadanie wynoszą 200 tys. zł, natomiast 

kosztorys inwestorski wynosi 240 tys. zł 

Droga powiatowa nr 1302 G- od granicy m. Łeba do m. Nowęcin długości 1100 m. 

Środki finansowe przeznaczone na to zadanie wynoszą 290 tys. zł, tyle co kosztorys 

inwestorski.  

Na drodze powiatowej nr 1320 G odc. Pogorzelice – Unieszyno ze względów 

bezpieczeństwa należy wykonać na odcinku 2 km ścinkę poboczy i pogłębienie rowu                

o średniej głębokości 30 cm, strona prawa jezdni oraz ustawienia poręczy sprężystych SP 

09/4 na kilku odcinkach o łącznej długości 668 mb. Roboty te wynikły na skutek rozmycia 

skarp na wysokich nasypach spowodowane nawałnicami deszczowymi w okresie wiosennym  

i letnim oraz wyrębem zadrzewienia z wysokich skarp przez Lasy Państwowe w obrębie 

swoich działek.  

Wartość ww. robót ziemnych wg kosztorysu inwestorskiego wynosi ok. 30 tys. zł. 

Ustawienie 668 mb poręczy sprężystej wynosi ok. 150 tys. zł brutto- uzyskana po wstępnych 

negocjacjach z Wykonawcą cena wynosi 53 tys. zł brutto.  

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych p. Teresa Bożek poprosiła o dofinansowanie                 

w kwocie min. 50 tys. zł na ustawienie barier sprężystych na odcinku drogi powiatowej 1320 

G. 

Starosta p. Ryszard Wenta zaproponował Pani Dyrektor zawieranie porozumień             

z gminami z terenu Powiatu Lęborskiego i wzorowanie się na układzie wejherowsko- puckim. 

Poproszono Panią Dyrektor o przedstawienie propozycji podwyżek od miesiąca 

września dla pracowników Zarządu Dróg Powiatowych w Lęborku na poziomie 10 %, 15% i 

20%. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych p. Teresa Bożek poinformowała, iż usługi 

koszenia poboczy aktualnie wykonuje p. Labuda za cenę 5 gr za m
2 

.Wyjaśniła, iż oferta p. 

Płotki nie została wzięta pod uwagę z braku uzupełnienia dokumentów w wyznaczonym do 

tego terminie. 

Starosta p. Ryszard Wenta przypominał, że potrzebne są klarowne zasady wyboru 

wykonawców. Wskazane jest również, by informacje były publicznie udostępniane m.in. jaki 

jest termin składania ofert, (który powinien być dłuższy niż 1 dzień). 

 

Ad 3) 

 

Naczelnik  Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda przedstawiła: 

 

1) wniosek Dyrekcji Powiatowego Centrum Edukacyjnego- Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych nr 2 z prośbą o przyznanie jednorazowej nagrody Starosty Powiatu 

Lęborskiego dla ucznia klasy III c Zasadniczej Szkoły Zawodowej nr 2 Mariusza Gruchały. 

Zarząd przyznał nagrodę rzeczową do kwoty 500 zł (netto) z rezerwy celowej na 

bieżące utrzymanie szkół. Wręczenie nagrody ma nastąpić na następnym posiedzeniu Zarządu 

w dniu 09.07.2007 r. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne podczas posiedzenia/ 

 

2) wstępną koncepcję powołania i funkcjonowania Powiatowego Zespołu Zarządzania 

Kryzysowego w szkołach. 
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 Zarząd Powiatu widzi potrzebę podejmowania wszelkich działań społecznych, 

opracowania procedur i jasno określenia kompetencji poszczególnych organów i instytucji 

publicznych, które przyczynią się do szybkiego przepływu informacji i reagowania na 

pojawiające się problemy wśród dzieci i młodzieży oraz które będą wsparciem dla 

dyrektorów, wychowawców i rodziców uczniów. Jednakże z uwagi na nieobecność na 

posiedzeniu Zarządu inicjatora programu, p. Macieja Barańskiego, dalszą dyskusje 

merytoryczną nad koncepcją powołania i funkcjonowania Powiatowego Zespołu Zarządzania 

Kryzysowego w szkole odłożono do posiedzenia Zarządu w pełnym składzie. Do tego czasu 

zaproponowano, by dopracować samą definicję pojęć, tj. określić, co w rozumieniu realizacji 

programu oznaczać będzie stan zagrożenia, problem społeczny czy kryzys? Zarząd 

zaproponował także zmodyfikowanie nazwy Zespołu, na Powiatowy Zespół do Spraw 

Bezpieczeństwa w szkołach oraz odniesienie się do zapisów programu rządowego „ Zero 

tolerancji dla przemocy w szkole”, w taki sposób, aby nie powtarzać czy nie tworzyć działań, 

które zostały przewidziane odgórnie i będą wprowadzone do wszystkich szkół z dniem 01 

września 2007 r.  

 

3) wniosek p. Wiloetty Mielewczyk o umieszczenie syna Patryka Mielewczyka w SOS- W  

w Lęborku. 

 Zarząd wyraził zgodę na przyjęcie P. Mielewczyka do SOS- W w Lęborku, pod 

warunkiem , iż w ślad za uczniem przekazane zostaną środki finansowe przeznaczone na 

kształcenie specjalne, wyliczone zgodnie z rozporządzeniem MEN w sprawie podziału części 

oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego w roku 2007. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne podczas posiedzenia/ 

 

4) informację dot. przedstawienia całkowitych kosztów związanych z funkcjonowaniem 

klasy sportowej w okresie od 1 września do 31 grudnia 2007 roku w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących nr 2- załącznik nr 1. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda obliczyła subwencję 

w przypadku powstania pierwszej klasy o profilu sportowym przy wadze dodatkowej 0,2. 

Koszt wg subwencji i wag aktualnie obowiązujących A i Di od stycznia do grudnia 2008 r. 

wynosi 17.171,80 zł, czyli miesięcznie 1.430,98 zł.   

Zarząd wyraził zgodę na utworzenie w Powiecie Lęborskim klasy sportowej w II 

Liceum Ogólnokształcącym przy Zespole Szkół Ogólnokształcącym nr 2 w Lęborku,  

zwiększając budżet szkoły od 01 września do 31 grudnia o kwotę 13.000 zł. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne podczas posiedzenia/ 

 

Starosta p. Ryszard Wenta poinformował, iż zostały ogłoszone wyniki konkursu na 

regionalne i lokalne programy wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży w 2007 

roku. Zaakceptowano 78 projektów na kwotę 4.500.000 zł., odrzucono 157 projektów na 

521.000 zł, w tym na 111 miejscu znalazł się Powiat Lęborski z 13 punktami, zabrakły 4 

punkty by zakwalifikować się do konkursu.  

 

Kierownik Referatu Programów Pomocowych p. Beata Mozolewska – Winiarczyk 

przedstawiła: 

 

1) ponowny  wybór oferty w przetargu nieograniczonym o wartości szacunkowej powyżej 

60.000 EURO na „Dostawę sprzętu komputerowego, skanerów, drukarek i urządzenia 

wielofunkcyjnego” realizowaną w ramach projektu nr Z/2.22/I/1.5/311/05 „E- powiat – 

budowa społeczeństwa informacyjnego w Powiecie Lęborskim – etap I”, współfinansowego 
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przez Unię Europejską ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego na 

zadanie 1- Dostawę sprzętu komputerowego. 

 Pani kierownik poinformowała, iż Firma MadKom Sp z.o.o z siedzibą w Gdyni wniosła 

protest w dniu 20.06.2007 r. zarzucając zamawiającemu: 

 nieodrzucenie oferty firmy PC Partner s.c. z Lęborka jako niezgodnej z SIWZ 

 nieodrzucenie oferty firmy PC Partner s.c. z Lęborka jako zawierającej rażąco niską cenę 

w stosunku do przedmiotu zamówienia 

Zamawiający uznał protest wniesiony przez firmę MadKom Sp. z.o.o z Gdyni za zasadny i po 

ponownej ocenie odrzucił ofertę PC Partner s.c. 

Oddalono protest (w części 1) na podstawie oświadczenia złożonego przez PC Partner s.c. 

zgodnie, z którym producent ( firma MAXDATA) zaproponowała PC Partner s.c. 

indywidualny zestaw jako spełniający wymagania zawarte w SIWZ. Uznano protest za 

zasadny ( w części 2) na podstawie art. 89 ust. 1 pkt. 6 w/w ustawy ponieważ oferta PC 

Partner s.c. zawiera omyłki rachunkowe w obliczeniu ceny, których nie można poprawić na 

podstawie art. 88, co w/w firma potwierdziła w odpowiedzi na protest pisząc „ W zarzucie 

dotyczącym ceny oferowanego oprogramowania przyznajemy, że nasza oferta zawiera błąd 

tzn. oferowana przez nas cena nie została przeliczona z waluty na złotówki”. 

 Po rozpatrzeniu protestu Komisja Przetargowa na posiedzeniu w dniu 29 czerwca 2007 r. 

dokonała ponownego wyboru oferty na realizacje zadania 1- Dostawa sprzętu 

komputerowego. Wybrano ofertę firmy MadKom Sp. z.o.o z Gdyni za kwotę 340.638,64 zł        

( brutto). 

Jednocześnie Pani kierownik poinformował, iż mieścimy się w kwocie przeznaczonej na 

realizację projektu i nie ma zagrożenia nie dotrzymania planowanego terminu realizacji 

projektu. 

 Zarząd zatwierdził ponowny wybór ofert. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne podczas posiedzenia/ 

 

Ad 4) 

 

Starosta p. Ryszard Wenta poinformował, iż wspólne spotkanie Zarządu i Komisji 

Rodziny, Zdrowia i Opieki Społecznej z komitetem strajkowym SPS ZOZ w Lęborku zostało 

przełożone na dzień 06.07.2007 r. lub 09.07.2007 r. przy współudziale Dyrektora SPS ZOZ      

p. Andrzeja Sapińskiego. 

  

 

  

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokołowała:  

 

Żaneta Łatacz 


